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PROTOKOL l{R 25 / 04
Z POSIEDZEI{IA

KoMrsil gLrnZzru I MIEx{IA KoMUr{ALr{EGo
Íü dniu 20 sierpniu 2004 roku.

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanow_i4cej zalqcznlk do
niniejszego protokolu rozpoczgla obrady o godzinie 11"" wg nastEpu.¡4cego
porz4dku:
1 . Ocena sprawozd anta z realizacli dochodów i wydatków za I pólrocze przez'.

A. Sarnorzqdowy Dom Kultury,
B. ZarzEd Budynków Mieszkalnych,
C. Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji.

2. Analiza materialów na sesJQ.
3. Sprawy ró2ne.

Ad. 1.
PrzewodnrazEcy p. Adarn Wójcik przywital. radnych i przybylego na obrady
kornisji kierownik a ZBly'r p. Stanislawa Jacha . W zwrqzku z jego wczeSniejszym
przybyciem wnioskowal o zmiang porz4dku obrad i rozpoczgcie od punktu l B,

czyli od oceny sprawozdania z realizacji budzetu za pierwsze pólrocze \)rzez
ZB}/-.
P.Jaclr przedstawit dodatkowe informacje dotycz4ce funkcjonowania Zakladv.
Kornisja nie rniala zadnych pytaú do kierownika.

Przed. rczpoczQciem reali zowanra planu posiedzenia Przewodnicz4cy zwrócil
pozostalym LlwagQ, 2e nie podaje sip inforrnacji dotyczEcych przebiegu obrad na
zewnqfrz, bo w takim wypadku jest to juZ informacja wtórna skaZona osobistym
rozumieniem sprawy i nie zawsze odpowiada wlaSciwemu przebiegowi.

Nastppnie Przewodniczqcy odczytal protokól z poprzedniego posiedzenia
Kornisji. W zwi4zku z tytn, 2e przedstawicieli Domu Kultury i ZWiK
zaproszono na godziny pó2niejsze p. Przewodnicz4cy przeszedl do punktu
nastgpnego.

Ad. 2.

Ad.6 porzqdku obrud sesji
Radny A. Gawlowski skierowal do Bunnistrza pytanie w zwi4zku z punktem
17. Poinformowal pozostalych, jako radny z tego rejonu, 2e w tamtyrn miejscu



istnial sklep, byla urnowa na 3 lata i zeby ktoé inny rnógl to wynaj4ó powinna

byó zgoda wszystkich rnieszkaúców. Chcial wiedzieó czy coS jest nie tak.
Burmistrz odpowiedzial, 2e o ile mu wiadorno poprzedni wlaSciciel
zrezygnowal. Poinformowal, 2e radny wigcej inforrnacji rnoZe uzyskaó od

Naczelnika, który blizej znafE sprawQ.

Radna J. Szreniawa rniala pytanie do Bunnistrza odnoSnie przebudowy ulicy
Duh Irnbora, poniewal mial byó przetarg ale sig nie odbyl.
Btrrrnistrz poinformowal, ze wynika to z tego, 2e chcq pertraktowac cenE z

wykonawc4 glównyln rernonttr ulicy Glowackiego, ogloszolly zostal przetatg,

ale nie wiadorno, kiedy rozpoczne siQ prace. Rozpoczu4 siE na pewno w tytn
rokrr, gdy| posiadaj4 Srodki na to potrzebne. Bunnistrz podkreSlil, 2e te Srodki
któryrni dysponuj4 pozwol4 na wykonanie tylko czpéci odcinka (do parkingu),

natomiast reszta (od parkingu do Jasionki) moZe w przyszlym roktt.

Radny L. Sulek zapytal Burrnistrza, na kiedy przewidziane jest rozpoczpcie
budowy odcinka w Chorzowie. Bnrmistrz odpowiedzial, ze wszystkie trrnowy s4
juz podpisane, finna wejdzie i bpdzie robió.

Przewodniczqcy podkreSlil, 2e kwestia przetargow powinna byó tozwiqzana

orgauzacyjnie, poniewaZ uchwaly sQ podejmowane a przetargi siQ nie

odbp,vaj4. Burrnistrz wyjaÉnll, 2e wiele przetargów jest w trakcie i w tnolnencie
zatwrerdzenraprzezRadE zmian w budzecie prace sip rozpoczn4.
Radna Szreniawa powiedziala, 2e gdy budzet jest zatwierdzony w grudnitt, to
przetargi powinny byó rozstrzygnigte najpózniej w kwietniu.
Burrnistrz zgodzll siE z Radn4, ale dodal, 2e nie wszystko da siE od raztt
przewtdzieó (np. tak wysokich podwyzek cen w drogownictwie). Jest to swojego
rodzaju pulapka, bo jak Radni uchwal4budzet np. na budowp danej drogi 100

tys., to istnieje niebezpieczeústwo, 2e uchwalaj4c rnniejsze kwoty na danE

inwestycjE stajerny przed dylernaterr czy po ogloszeniu przetargu wprowadzié
potrzebne zmiany w budzecie i iSó dalej, czy te2 ttniewaZnrÓ przetarg.
Radna Szreniawa stwierdzlla. .,A bo to jest tak, 2e daje sip trochE tetnu , trochp
tamternu, takie szatkowanie..." Radny Biaty podkreslil, 2e wedlug niego
powinny byó ustalane jakies priorytety dla calej Rady, a nie tak 2e kazdy chce
pozyskiwaó Srodki dla swojej okolicy w pierwszej kolejnoSci.
Radna Szreniawa dodala takae,2e nie powinno sig tyle lo2yó na remonty, gdy|

za dwa lata po retnoncie ulica wygl4da jak przed nirn.
Przewodniczqcy zaproponowal Radzie postawió w tej sprawie 'uvniosek.

Kornisja wniosku¡e:
,,Wipcej na modernizacjq dróg poprzez nakladanie nakladek asfaltowych,

niL na remontvtt

Za 2 przeciw 0 wstrzymuje sig 3



Wniosek przeszedl

Radny Bialy zapyLal czy tda sip naszej grninie uzyskaó coS ze Srodków Unii

Europejskiej na budowq dróg. Burrnistrz wyjaSnil, 2e z Funduszu SAPARD nie

mo2emy korzystaó , gdyljesteérny gminE zbyt liczebn4. Ale nasz powiat mógl

korzystaó i dlatego nasz projekt znalazl sig na liScie awaryjnej, Natotniast

moZerny korzystaó z Srodków z RDF-u na budowg sieci kanalizacyjnej, nasz

wniosek jest najwigkszy w województwie. Warunkiem tzyskania pienigdzy na

budowp dróg, jest to, aby droga talEczyla np. dwie gmirry, a lny uie tnatny

takich dróg (nale2qone do powiatu).
Przewodn iczqcy podkreslil, 2e wedhrg niego nale2y iSó we wszystkie
inicjatywy, bo nie wiadomo, które z nich dojda do skutku a dobrze byloby

uzyskaó jakieS Srodki z zewn4trz.
Radna Szreniaw a zapytalaBurmistrza czy jego zdanie na temat przeksztalcenia

ZWlKjest takie jak rnogla przeczytaó we wczorajszej prasie. Btrnnistrz

WoZniak odpowiedzial" 2e poniewa2 reprezentuje on RadE, a nie widzial w niej

inicjatywy przeksztalcenia, to tak powiedzial. Radny Bialy chcial wiedzieó, o

których radnych Bunnistrz lnówi, bo jego nikt rrie pytal. Burrnistrz powiedzial,

2e nial na rnySli radnych z Kornisji Rewizyjnej. Radny Bialy odpowiedzial,2e

to nie dobrze, bo stanowi4 oni tylko czgsó ogólu radnych.
Burmistrz powiedzial, Ze poinforrnowal kierorvnikaZWiK, 2e narazte nie tna

wystarczaj Ecych argutnentów przernawi aj 4cych za pr zeksztalc en i e m'

Ad.7 porzqdku obrud sesii
Kornisja uwag nie wniosla

Ad.8, 9 porzqdku obrad sesii
Przewodn iczqcy odczytuj e wnioski Kornisj i Rewizyjnej . Na wyj aSnienia
poczekaj4 na przybycie kierownika ZWiK.

Ad. 10 porzqdku obrud sesii
Po wyjaénieniach Burmistrza Kornisja tlwag nie wllosi

Przybylap.Joanna Krupiúska z Domu Kultury, dlatego Przewodniczqcy wniósl

o ztnianp porz4dku obrad i wrócil do punktu 1 A.

Ad. IA
Przewodn iczEcy zap5fr.al czy Radni rnaj4 jakies pytani a azy w4tpliwosci
odnoSnie materialów przedstawionych przez DK. Radna J . Szreniawa chciala

wiedzieó, czemu kino nieczynne w wakacje. P. Krupiúska odpowiedziala,2e
terazjest tak, Zekaady film trzeba sobie kupió( min 30021),dlatego w okresie
letnirn sprowadzaj4 filmy tylko na zamówienie np. dla kolonii. Cena biletu

bardzo czgsto jest narzucona przez dystrybutora- ok.10zl. Radny Wójcik



zauwaZy| ze kino przynosi wysoki dochód a jest bardzo czpsto zarnknigte i ze

mo2e nale1aloblz co$ ztymzrobic. P. Krupiúska zwrócila uwagp na fakt, ze

sprzpt, który posiadaj4 jest bardzo przestarzaly i nie kaZdy film na nim idzie.

Dodatkowo s4 wysokie koszty: obsluguj4cy, pr4d itd. Apelowali do dyrektorów

szkól, Zeby nie wysylaó dzieci do kin w innych miastach, ale to na nic'

PrzewodniczEcy stwierdzil, ze wedlug niego ceny powinny byó ksztaltowane

przezka1de kino z osobna. Radny Bialy stwierdzil ,2e na dystrybutorów jest

iylko jeden sposób tj. stworzyó koalicjp malych kiniarzy i urnówió siQ, 2e przez

trzy rniesi4ce nie bEde ¡ic braó i rnusieliby sp¡Sció z tontt.

Na zakoír czenie p.Krupiiska poinfonnowala, ze w tym roku rnog4 rnieó problern

z opatern,jesli bytoby to mozliwe to zeby Rada uwzglpdnila w swoich planach

rnodernizacjp kotlowni. Bnrrnistrz odpowiedzial, ze bpd4 rnieli to na ttwadze, ale

na pewno nie w tyrn roku. P. Krupiiska opu$cila spotkanie.

Ad. l1 porzqdku obrud sesii
Po wyjaénieniu w4tpliwosci p. Szreniawy

Komisja wigcej uwag nie wniosla

Ad. 12 porzqdku obrud sesii
Radla Szreniawa cftciala wiedzieó czy Dom Ludowy na Piaskach nie pójdzie w

rQce prywatne. Burmistrz opowiedzial,2e stanowi on wlasnoSó Wspólnoty

Wiejskiej, a poniewaz wies nie posiada osobowoéci prawnej to tnusi byó zgoda

Radnych i ludzi, bez niej nikt nie moZe go sprzedaó. Radny Kpdra sig

zbulwersowal, gdy| vwaaa,2elildzie tak sip dopytt¡4 o Dotn Wiejski , bo klub

,,piaskowianka'l wszedl do tV Ligi w pitkp ttohn4i to komuí przeszkadza.

Radny Biaty zaapelow al" aby Piaski traktowaó jak przedrniescie Jpdrzejowa.
Komisja uwag nie wniosla

z r acli te go, i2 przybyl N aczelnik wój cik Przewodn iczqcy zaapelowal aby

przerwaó analizE materialów na sesjE i go wysluchaÓ.

Naczelnik poinforrnowal zebranych ,2e ottzymali poz¡'tywn4 opirrip na

dofinansowanie budowy boisk ze ZPOR-LI , powyzej 1 rnln etlro, wniosek

spelnia wszystkie wyrnogi fbnnalne. Pozatyrn najwiEkszy wniosek (na 30 rnln)

dotycz4cy budowy oazyszczalni, kolektorów i wodoci4gów bqdzie

zaopiniowany i powinien ruszyó l5-30 wrzeinia. Nastgpnie porozumienie

rnigdzy grninarni (chc4 sip wyrobtc ze wstppnym projektem do 15 wrzeénia),

r ealizacja lata 200 6 -2 0 0 8 . Obej m o waloby ono budowp k anal i zacji sani tarn ej,

kanalizacji deszczowej, wodoci4gowanie ( w rnalyrn zakresie), oraz

podczyszszanie deszczówki. Radny Bialy chcial wiedzieÓ, co sip robi, by

pozyskaó jakieÉ érodki, jeSli chodzi o drogi. Naczehrik poinfbnnowat, 2e

niezalehnie od ZPOR-u dla paústwa pewne ci4gi dróg, które tnoZna w ten



spo sób r ealizow aó, pr zy got owtq 4 obecnie materialy spelniaj 4ce w szy stk i e
postawione kryteria.
ñaczelnik zakohczyl swoj4 wypowied2 apelern do Radnych by spolecznie
orientowali siE w potrzeby, celem uporz4dkowania gospodarki Jpdrzejowa.

Ad. 13 porzqdku obrud sesii

Komisja uwag nie wniosla

Ad. 14 porzqdku obrad sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. 15 porzqdku obrud sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. 16 porzqdku obrud sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. I7 porzqdku obrad sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. 18 porzqdku obrad sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. I9 porzqdku obrod sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. 20 porzqdku obrud sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. 2I porzqdku obrud sesii
Komisja uwag nie wniosla

Atl. 22 porzqdku obrud sesii

Po niezbpdnych wyjaSnieniach Burmistrza
Komisja wigcej uwag nie wniosla

Ad. 23 porzqdku obrsd sesii

Po niezbgdnych wyjaSnieniach Bunnistrza
Komisja wipcej uwag nie wniosla



Ad. 24 porzqdku obrud sesii
Komisja uwag nie wniosla

Ad. 25 porzqdku obrad sesii
Komisja uwag nie wniosla

Przewodn rcz4cy zarz4dzil p rzerw€ I 3- 1 0- I 3. 2 0

Ad. lC

po przerwie przybyl kierownik ZWiK p. Lato. Przewodnrczqcy odczytal kaídy

wniosek Komisji Rewizyjnej i poprosil kierownika o wyjaSnienia.

Kierownik poinfonnowal, 2e zgodme z ustaw4 regulamineln i zawtEzanyrni

rrlnowarni jeéli kto$ rna wigcej niz dwie zalegloíci (4 miesi4ce) jest do niego

dostarczane pisrno ostrzegar,v cze, 2e bede odcinaÓ wodE, nastqpnie gdy to nie

odnosi reznltatu nastppue pisrno ,ze procedura odcinatra zostale tozpoczEta.

Kierownikprzyznal" 2e do tej pory zdarzylo irn siq to 8 razy. Poinforrnowal

tak1e, Ze ich glównymi dluZnikarni jest ZOZ i ZBM" w sttmie daje to kwotp 350

ty1 zt. Kierownik nie wie jak to wyegzekwowaó ,,BlokowaÓ kanal dla szpitala?"-

iapya\. Pozatyrn poinformowal, 2e postanowil w terminie l4 dni odciEó wodp

w ttrdynku adlnini stracyj nyrn ZBM, 2eby urzgdnicy fe2 pocztrl i j ak to 1 est.

Przewodn iczEcy przyznal" 2e obowrqzkiern kierownika jest dbaÓ o dobro

zakLadv, ale rnóglby opracowaÓ plan likwidacji zaleglosci.
Je5li chodzi o wniosek III to kieror.vnik wyjaSnll,2e taryfy ustalane s4 odgórnie

i on sip ich trzyrna. Dodatkowo odczytal pisrno z 71 sierpnia Izby Gospodatczej

Wodoci4gi Polskie skierowane do Hausnera nad utworzeniem Regulatora

Centralnego cen wody. Pozatyrn podkreslil, Ze opinia o cenie wody w

Jpdrzejowie fiest najdroasza) jest nie prawd ziwa. Wedlug niego ttzeba to raz na

zawsze wyjaénió.
Schernatu organizacyjnego nie posiadaj4 gdyzjest to okres przejSciowy ijego

tworzenie nie ma wiqkszego sensu.
Radni wigcej pytaú nie mieli. PrzewodnrczEcy pogratulowal kierownikowi

rzetelnego wykonywania por,vierzonych mu zadah. Kierownik opuScil
posiedzenie.

Ad.3
Przewodn iczqcy odcz1fr.al odp owiedzi B urmi s trza na wn i osk i stawiane n a

ostatniej komisji przezradnego Kadrq dotycz4ce:
/ Zwipkszenia zainteresowania samochodami parkui4cyni na parkingtl przy

IJ rzEdzie Miej skim - pozytywn a odpowi edá B urm istr za,
,/ Sprawy,, splantowania" zachodniej strony parkingu przy Utzpdzie

Mieiskim w celu uporz4dkowania terenu- Burmistrz wyjaénll, 2e kwesti4



t4 mial sig zaj4Ó rJrzEd Skarbowy, ale sig wycofal-ostatecznie nte

tustosttnkowano siE.
/ Kwestii postawi enta zadaszonego przystanktt autobrtsowego

(niekonió cznie nowego) naprzeciwko Szkoly Podstawowej w Rakowie

dla mlodz ie¡y,która áojezdza do szkót w JEdrzejowie- wniosek zostal

skierowany do Zarz4du Dróg,
/ Kwestii wykorzystania rówriiarek z obwodnicy do wyrównania na calej

dlugosci obydwu poboczy w Piaskach- odpowiedínegatywna,
pozatyrn odpowied¿ na wniosek Przewodnicz4cego dotycz4cv:

/ Kwesti i przeanalizowania sprawy dotycz4cej przeniesienia placu zabaw z

tul. Konopnickiej w inne tniejsce, gdyl na tej ulicy nie ma dzieci i nie iest

on potrzébny- sprawa byla wielokrotnie omawiana, ale przeniesienie

wydaje sig nieuzasadnione.

Na zakoi czenie PrzewodnrczEcy odczylal dla wiadomoSci ogólu pismo z

Klasztoru Cystersów z proSb4 o dofinansowanie'

Wipcej spraw róznYch nie bYlo.

Posiedzenie zakoúczono o godz. 15.00.

l'rotokolowala:
:/',

Kurim Muckicwicz

Przewr 't, Kottt i,s i i llttd.2ett¿

ójcik


